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Avrupal I veki I ler Ankara'da

Berlin duvarl^  '  a  t  I  n  l .  I

Cam muhatazada Herlln ouvarl
Avrupalt milleWekilleri daha sonr€ Cumhurbagkanl Gül'ü de ziy-aret etti.
Uilletvetlli Hakkl Keskin Gül'e, Berlin Duvarl'ndan bir parqa hediye etti.

yol gösterln
ANKARA'DA Türk asrlh Avrupah milletvekilleriyle görügen
TBlv{M Bagkanr Koksal Toptan, Türkiye'nin Göq Yasast'ndan
duydugu rahatszhgr dile getirdi. Bu konuda gerekli
girigimlerde bulunduklartnr belirten Toptan, GöQ Yasast'ntn
nasrl lehimize Eevrilebilece[i konusunda Avrupah vekillerden
yardrm istedi. Toptan, "Bize dü$enler konusund? y9l
gösterirseniz, elimizden gelen her qeyi yapatu" dedi. ))12'de



kiye'ye gelecek. Sayrn
Ba$bakanrmrz, New
York'ta endigelerimizi
Merkel'e iletti. Biz endige-
lerimizi soylemeye devam
edecepiz ancak bir taraf-
tan da bu yasantn getirdi$i
zorluklan, yenmek igin
uSagmahyz. Onlarrn dili-
ni bilemedi$imiz zaman
entegrasyon güglegiyor.
Belki bu bakrmdan yasa
yarar bile saflar. O neden-
le Gög Yasasr'nrn olumsuz

yönlerine takrhp kalmak yerine, yasa-
nur getirdifi zorluklart nasil lehimize
qevirebiliriz,diye qahgmalar yapmak,
gayret göstermek lazrmdr. Bu noktada

Türk asrlh milletvekillerine Qok iS dü-
qer. Ttirkiye parlamentosu olarak bu
nolrtada bize düsenler konusunda yol
gösterirsenu, bu de elimizden gelen
her geyi yaparu."

Giil'ü de ziyaret ettiler
Milletvekilleri Cumhurbagkanhfr

konutunda Abdullah Gäliü de ziyarct
ettiler. AKP Milletvekili Reha Qamu-
ro$u, Cem Valdr ve Abdal Musa Vak-
fi üyelerinin de katrldr$ ziyaret,basma
kapah gerqeklegtirildi. Abdal Musa
Vakfi Sözcüsü Ertu[rul Arslan
görüqmede, Gül'e, Alevi-Bekta$i inan-
cmm sorunlarmr anlattrklannt Gül'ün
de inanQ zenginliginin önemine de$in-
difini bildirdi.

DSP Genel Bagkanr Zeki Sezer (soldan 3.) Hakkl Keskin, Nebahat Güqlü ve
Hüseyin Arag'rn da aralannda bulunduSu Avrupalt vekillerle görü5tü.

Türk asllr Avrqpath milletvekillerini kabul eden TBMM Baskam Toptan,
"Göe Yasast'nt nagl kendi lehimize eevireceQimizi düSünelim" dedi
ANKARA AA.

TBMM Baskanr Kök-
sal Toptan, Almanydda
yürürlüfe giren Göq Ya-
sasl'mn Türkiye'yi Eoft ifur
düfünü belirterek;,'",fi[i-
hnda yasanrn olumsuz
yönlerine takrhp kalmak
yerine, getirdifi zorluklart
acaba nasil lehimize qevi-
rebiliriz' diye gal6malar
yapmak, gayret göster-
mek lanm" dedi.

Türk kökenli Avnrpah milletvekil-
lerinden olugan heyet dtin DSP lideri
Zke Sezer, TBMM Bagkam Köksal
Toptan ve Cumhurbagkant Abdullah
GüLl tarafindan kabul edildi.

iyi yönleri de var
Milletvekilleriyle TBMM'de görü-

gen Toptan, Avnrpa'da siyaset yapma-
nrn zor, segirrlere gtrip kazanmanrn ise
daha zor oldu$unu vurgul ayank, bunu
ba$ardrklan igin Tthk kökenli millet-
vekillerini tebrik 'etti. Tihk kökenli
milletvekillerinin yeni kuga$ara örnek
oldu$unu belirten Toptan, sadece Al-
manya'da 700 bin Türk vatandagtrun
oy kullandrlrm bu saylnm daha da art-
masr gerekti[ini söyledi.

Toptan, yaklastk 2 milyon 600 bin
Ttirk vatandagmm Almanya'da yagadt-
$ura dikkati gekerek, "Avrupa genelin-
de bu rakam 3.5 milyona grkryor. Bu
vatandaslardan I.5-2 milyonu segmen
oldu[unda Awupa'da gok önemli bir
gü9,lobi olugur" diye konugtu.

"Almanya'da yürürlü[e giren Göq
Yasasr bizi qok ijzltiyor" dtyen TBMM
Ba$kam Toptan, göyle devam etti:

"Dün (önceki gün) beni ziyarete
gelen Almanya'nm Ankara Büyükelgi-
sine de bu endi$elerimizi söyledim.
Yakrnda Ankara ve Istanbul'da bir ta-
krm görüqmeler yaprlacak. Almanya
Bagbakanl veya Drsisleri Bakanr Tür-

'Dl$ Türkler Bakanll$l $art'
Türk parlamenterler dün DSP Genel
Bagkanr Zeki Sezer ile de biraraya
geldi. Avrupa'da yasayan Türklerin
sorunlannr gözebilmek amactyla "Dt5
Türkler Bakanlr!r" kurulmasr gerekti-

l ini ifade eden DSP lideri, baEka bir
bakanhla balh olarak görev yapan
birimlerin bakanhk kadar etkil i  olma-
drfrnr belirtt i . .Sezer, Avrupä'da en
büyük sorunun uyurn sorunu oldu-

lunu ve bu konuda bugüne dek Av-
rupa'nrn gerekli önlemleri almadr$t-
nr vurgulayan Sezer, "Rahmetli genel
ba5kanrmrz Ecevit de Avrupa'yt ziya-
reti srrasrnda göqmenlerin ya5adrlt
sorunlann bagrnda uyum ve dil soru-
nu oldulunu söylemisti. Bundan 40
yrl sonra hala bu konular tartrgthyor.
Demek kiAvrupa bu konuda yeterin-
ce önlem almamr5" diye konu5tu.


